
 
 
 
MOTIE: jongeren een eigen plek op het Campus terrein.  
 
Agendapunt 4, Begroting 2025 

Aanleiding: Campus ontwikkeling; Poort van Noord, Koppelplaats en Urban Sports Park Appingedam (USPA)  
 

De Raad van de gemeente Eemsdelta in vergadering bijeen op woensdag 13 november 2024, gehoord de 
beraadslaging 

 
Constaterende dat: 
 

• Een jongerencentrum een ontmoetingsplek is voor jongeren waar zij samen kunnen zijn onder 
begeleiding van professionals zoals jongerenwerkers. 

• Het jongerencentrum in Appingedam bij de Damster Voetbal Club (DVC) tijdelijk is.  
• Dat er nog geen plannen zijn voor een permanente locatie voor het jongerencentrum in Appingedam.  
• Dat het realiseren van een jongerencentrum bij het Campus terrein kansen biedt in samenwerking met 

de ketenpartners (politie, HALT, Handhaving, team jeugd en jongeren, leerplicht, OOV). 
• Het Campus terrein met de Koppelplaats en Poort van Noord in ontwikkeling is voor uiteenlopende 

initiatieven: Technasium, Fieldlabs, USPA, de Jonge Onderzoekers, VIBES, de Digital Art Factory etc.  
 

Overwegende dat: 
 

• De behoefte aan een eigen plek voor jongeren groot is, een plek waar jongeren zichzelf kunnen zijn, 
waar ze kunnen chillen, waar ze even niets moeten. 

• Het campusterrein straks de ‘hotspot’ voor jongeren is.  
• Het jongerencentrum een toegevoegde waarde kan bieden op de Campus waar onder begeleiding van 

professionals activiteiten voor jongeren georganiseerd kunnen worden.  
• Er preventief en integraal samengewerkt kan worden met de partners op het Campus terrein.  
 

Verzoekt het college om: 
 
Te onderzoeken of een jongerencentrum permanent een plek kan krijgen op het Campus terrein in 
Appingedam, hierbij alle facetten: financieel, samenwerking, ruimtelijke- en organisatorische inpassing mee te 
wegen en te betrekken. 
De onderzoeksresultaten in Q1 2025 schriftelijk of mondeling aan de raad te presenteren.  
  
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Jan Chris Wagenaar, fractie PvdA 
Luut van der Kooi, fractie GroenLinks 
Janny Volmer, fractie EDE 
 
  
Nadere toelichting: wordt gegeven in de raadsvergadering 


